
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

         Θεσσαλονίκη, 7/9/2021 
 
Του:  Αποστόλου Αβδελά, Βουλευτή Α΄ Θεσσαλονίκης 
 
ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
 
 
ΘΕΜΑ: «Πλήγμα του καύσωνα στα σταφιδάμπελα της Ζακύνθου» 
 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 

Σύμφωνα με ενημέρωση από αγρότες της Ζακύνθου και σύμφωνα με ανάρτηση σε 
τοπική ιστοσελίδα του Διαδικτύου, τις πρώτες ημέρες του Αυγούστου είχε ενσκήψει 
καύσωνας διαρκείας στο νησί, ο οποίος, μεταξύ των άλλων, είχε πλήξει και τις αγροτικές 
καλλιέργειες. Οι πληγείσες καλλιέργειες, ως επί το πλείστον, εκείνη την περίοδο, 
αφορούσαν στα σταφιδάμπελα, ιδιαιτέρως, δε, σε εκείνα των περιοχών Μαχαιράδο, 
Καταστάρι, Άνω και Κάτω Γερακάρι. 
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 

Σε ποιες ενέργειες έχετε προβεί, προκειμένου να διαπιστώσετε το μέγεθος του 
πλήγματος του καύσωνα στα σταφιδάμπελα της Ζακύνθου, και ποιες πρωτοβουλίες 
σχεδιάζετε να αναλάβετε για την οικονομική ενίσχυση των ως άνω καλλιεργητών, των 
οποίων η σοδειά έχει καταστραφεί; 
 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 

ΑΒΔΕΛΑΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ 
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